

Indkaldelse til grundejerforeningens ordinære general forsamling:

Torsdag d. 31. marts kl. 19.00
Bagsværd Kirkes mødelokaler, Taxvej 16

Skulle du/I have lyst, så starter vi kl. 18.00 med en 'bid' mad (vedr. tilmelding til spisning se sidst i dette skriv).

Dagsorden:

1. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning om foreningens tilstand og virksomhed i det forgangne år (se bilag)
3. Diskussion og godkendelse af regnskab (fremsendes inden generalforsamlingen)
4. Diskussion af budget for 2016 (fremsendes sammen med regnskab 2015)
5. Fastsættelse af kontingent (pt. 500 kr. pr. halvår)
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter
 - a. Bestyrelsen består aktuelt af: Helge Thomsen (formand), Jørn Døi (kasserer), Gitte Frølich (sekretær) / suppleanter: Anja Pape og Charlotte Bramsen
 - b. Gitte Frølich er – jfr. foreningens vedtægter – på valg
7. Valg af revisorer
 - a. Helle Jensen og Tonny Munnecke er foreningens revisorer
 - b. Foreningens vedtægter anfører at revisor vælges for to år ad gangen, således at den ene skal afgå hvert andet år efter tur. Eftersom Tonny blev genvalgt i 2015 betyder det at Helle er på valg i 2016.
8. Festudvalg (pt. Helle & Brian (40), John (44), Mads (64) og Lone (12))
9. Træbeskæringsplan for legeplads og boldbane. Herunder også diskussion af og status vedr. træbeskæring på Novo Nordisk grunden. Flere beboere har også ønsket dette emne behandlet på GF.
10. Status vedr. etablering af rækværk ved trappe mod IRMA P-pladsen og udskiftning/fjernelse af det miserable plankeværk ind mod højhuset.
11. Behandling af indkomne forslag fra medlemmerne
 - a) Tonny / nr. 26 spørger med afsæt i den aktuelle rotteplage om der kan/skal tages initiativer til at få kommunen mere aktivt på banen.
 - b) Tonny / nr. 26 foreslår at vi afsøger interessen for en eventuel tilslutning til kommunens fjernvarmenet (se: http://www.gladsaxe.dk/fjernvarme/gladsaxe_fjernvarme/bliv_kunde).
 - c) Mads / nr. 64 foreslår at vi skal søge om etablering af hastighedsdæmpende vejbumper (se fx: <https://www.retsinformation.dk/Forms/R0710.aspx?id=114973>).
 - d) Linda / nr. 30 foreslår at vi etablerer fælles skiltning vedr. nabohjælp i bebyggelsen (se: <https://nabohjælp.dk/>)
 - e) Linda / nr. 30 ønsker en diskussion af de åbenlyse problemer der er pt. med brugen af vendepladsen som P-plads for personer fx med arbejdsplads i højhuset. Hvad kan vi gøre i denne sammenhæng? (best. har allerede skrevet til kommunen om denne sag og håber på svar inden generalforsamlingen)
12. Eventuelt

Hvis du/I ønsker at spise med kl. 18.00 (smørrebrød) så husk tilmelding til Helge Thomsen (Tordisvej 14 / abildhauge@live.dk) senest tirsdag d. 29. marts.

OBS! TILMELDING TIL SELVE GENERALFORSAMLINGEN ER IKKE NØDVENDIG

Mvh fra den siddende bestyrelse / Gitte Frølich, Jørn Døi og Helge Thomsen